



## Styrelsemötesprotokoll 2015–11–17

Närvaro:	Viktor Attoff	Ordförande	
	Elise Eborn	Propagandamästare, tillika sekreterare	
	Amelia Andersson	Studierådsordförande	
	Anna Lissborg	Källarmästare	
	Martin Johansson	Sexmästare	
	Lisa Claesson	Cafémästare	
	Marcus Liljenberg	Näringslivsansvarig	
	Sara Lindgren	Programmästare	
	Nicolas Salas	Överphös	
	Ludvig Eriksson	Skattmästare	
	Adjungerade	Carolina Koronen	Vice Kårordförande TLTH
		Oskar Hansson	Kårkontakt TLTH
		Daniel Lundell	Revisor
		David Larsson	
Nick Persson			
Martin Bergman			
Axel Wihlborg		fr.o.m. §8	
Peter Seimar			
Elin Hanstorp			
Per Ahlbom			
David Norrestam			

- §1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 12:08.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt**  
**att** adjungera Nick Persson, David Larsson, Martin Bergman, Peter Seimar, Elin Hanstorp, David Norrestam och Per Ahlbom.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**  
**att** godkänna dagordningen med tillägget §11.1 Reflexvästar.
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Carolina Koronen berättade att fullmäktige valet stänger på söndag och att den sektion med högst valdeltagande får tårta, att det är Sångarstrid i helgen, att det är pub inför Sångarstriden i Cornelis klockan 17, och att det är valfullmäktige på söndag.  
Per Ahlbom berättade att Cornelis fått nytt träfärgat PVC-golv.



- §7 Information PLD && PLC  
Amelia Andersson berättade att det varit PLC-möte och att C vill ha en Software Engineering specialisering, samt att nya PVG är jobbig för C:arna då de har Metodiken också. Hon sade även att det är PLD möte idag klockan 13, och storting klockan 18.
- Nicolas Salas undrade när det gick att åtgärda PVG:n.
- Amelia Andersson sade att det nog inte går att åtgärda eftersom PVG ligger i D:s grundblock med bara är valbar för C:arna, utan det är bara att se till att C:arna får informationen om att bara 6 hp av PVG kan ingå i deras examen.
- §8 Budget  
Ludvig Eriksson berättade att det blivit lite fel i budgeten då Saras kostnader går som lagervärde och inte en egentlig kostnad.
- Styrelsen **beslöt** att ändra programmästeriets kostnade från 100000 kr till 50000 kr.
- Nicolas Salas frågade om en policy om lager behöver röstas om på sektionsmötet.
- Ludvig Eriksson sade att det går att ta på ett styrelsemöte.
- §9 HTM2  
Viktor Attoff sade att det har gått rykten om hur mötet ska gå till, så det är nog bra om styrelsen pratar om det.
- Nicolas Salas sade att tidssystemet från förra året var bra, men att han tycker att man borde rösta in Överphös först, då folk i staben kan tänkas vilja kandidera till andra poster.
- Daniel Lundell sade att det kan gå, men att det är bra att välja firmatecknare först, och att man bör försöka undvika kompisröstning.
- Nicolas Salas sade att det är två dagar, så att det kan bli sista saken på första dagen.
- Per Ahlbom sade att det också är för att locka folk till mötet, och att Överphös-valet drar flest.
- Nicolas Salas höll med Per Ahlbom om att Överphös-valet ligger sent kommer folk inte på första dagen.
- David Larsson sade att på HTM1 kom 90 personer, så att det är inte ett så stort problem att locka folk till mötet.
- Martin Johansson sade att folk som kommer för att kompisrösta på Överphös är wildcards på alla andra val.
- Daniel Lundell sade att det alltid kommer många på HTM1 för att de inte vet hur drygt det är än, och att det är 25 punkter innan valet.
- Viktor Attoff sade att det är sektionsmötet som bestämmer val-



ordningen och ändringar i föredragningslistan och att det också går ett rykte om att staben inte får presenteras.

Per Ahlbom sade att de flesta vill se staben, och att det är mötet som bestämmer.

David Larsson sade att det här har diskuterats hur mycket som helst och att F bara väljer Överphös, men att mötet kan välja staben om de vill, att de kan välja att inte se staben och att det i allmänhet är så att sektionsmötet har makten.

Elin Hanstorp föreslog att om mötet tar två dagar så kan man ta motioner och Överphös-val första dagen, och sedan ta resten av valen nästa dag, så kan staben som inte väljs få en kväll att fundera på nästa dags val.

Daniel Lundell sade att man kanske ska ha tänkt efter mer än en natt innan man söker till styrelse.

Amelia Andersson sade att prioriteringar inte betyder att man är oseriös, utan kanske bara osäker.

Sara Lindgren sade att alla har sina åsikter, och att det är sektionsmötet och inte styrelsen som bestämmer.

Peter Seimar sade att om ingen valberett staben känns det konstigt att välja dem.

Nicolas Salas höll med Sara Lindgren, men tyckte att styrelsen behövde lägga fram ett förslag.

Per Ahlbom sade att ordförande lägger fram föredragslistan.

Viktor Attoff ville gärna få förslag.

Per Ahlbom frågade hur det gick med propositionen om PA-system.

Viktor Attoff sade att styrelsen gillade förslaget, och att Nicolas Salas kollat vidare lite.

Nicolas Salas sade att det var bra aktiva högtalare, men att det var värt att köpa lite dyrare högtalarstativ och två stycken mikrofoner.

Per Ahlbom sade att det gick att göra flyttbart med ett bensinagregat.

Nicolas Salas frågade hur länge det skulle räcka.

Per Ahlbom svarade att det skulle hålla i fem timmar utan att tanka, och det då skulle kosta runt 100–200 kr att köra det.



- §11 Musikhjälpenmärke Sara Lindgren berättade att Kulturministern på F kommer köpa in märken från Musikhjälpen och undrar ifall D-sektionen vill ha några.  
Nicolas Salas undrade när de ska säljas.  
Sara Lindgren svarade att hon inte visste.  
Nicolas Salas sade att det var bra med en plan innan.  
Anna Lissborg undrade om det fanns någon gräns för när märkena ska säljas.  
Ludvig Eriksson berättade att sektionen betalar för alla när de köps in, och de som inte säljs är lager.  
David Larsson sade att man kunde hålla en google-poll för att kolla intresset på sektionen.  
Axel Wihlborg föreslog att det skulle vara en bild på märket med i pollen.  
Styrelsen **beslöt** att göra som David Larsson föreslog.
- §12 Reflexvästar Sara Lindgren sade att reflexvästarna kostar lite mer med moms och frakt, men att det går att till exempel sälja några i D-shopen för att jämna ut det.  
David Larsson sade att det vore dåligt om UtEDischo-vakter kunde blandas ihop med vanligt folk i reflexväst.  
Anna Lissborg sade att det är bättre med ett högre pris än med en massa kludd.  
Viktor Attoff sade att det blir 1000 kr dyrare.  
Styrelsen **beslöt** att det var ok att reflexvästarna kostade 1000 kr mer.
- |     |                    |           |            |           |              |
|-----|--------------------|-----------|------------|-----------|--------------|
| §13 | Beslutsuppföljning | Ansvarig: | Beslut:    | Beslutat: | Rapporteras: |
|     |                    | Sara      | Ouveraller | S13       | S32          |
- §10 Utskottsrapporter Inga övriga kommentarer på utskottsrapporter.
- §11 Ekonomisk status Ludvig Eriksson sade att pengar finns.
- §12 Val av funktionärer **Propagandamästeriet**  
DWWW-medlem Amelia Andersson (bas12aan)  
Arkivarie Rasmus Göransson (dat14rgo)
- §13 Övrigt Amelia Andersson påminde alla att gå på storting.  
Daniel Lundell uppmanade alla att rösta i fullmäktigevalet.
- §14 Meddelanden Anna Lissborg sade att det är Sångarstriden på lördag, och att



folk inte ska förvara saker i Ful.

Sara Lindgren berättade att det är Hockey den 12 december, innebandy den 6 december, pubbrunda den 2 december och att om någon vill hålla i Kårhack ska de höra av sig till Aktsam.

Nicolas Salas undrade om det fanns ett märke.

Martin Johansson svarade kanske.

Viktor Attoff berättade att han skulle prata med A:s husprefekt.

§15 OFMA

Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 12:56.

Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn  
Propagandamästare, tillika sekreterare

Viktor Attoff  
Ordförande